
Urk, 23 januari 2024 

Geacht college van de gemeente Urk, 

Onderwerp: spreidingswet 

Vandaag is de spreidingswet aangenomen in de Eerste Kamer. Dit kan ook voor Urk verstrekkende 

gevolgen hebben: 

https://www.destentor.nl/urk/spreidingswet-zo-veel-plekken-voor-asielzoekers-moet-urk-volgend-

jaar-hebben~a7923d55/  

Is het college op de hoogte van dit (indicatieve) aantal van 136 asielzoekers wat Urk misschien op zal 

moeten gaan nemen? PVV Urk is tegen het opvangen van asielzoekers in onze gemeente en wij 

hopen dat meerdere partijen in de Urker gemeenteraad dit onderschrijven.  

- Is het college het met ons eens dat het al lastig genoeg is om onze eigen jeugd en de vele 

arbeidsmigranten welke de gemeente Urk rijk is te huisvesten?  

- Is het college het met ons eens dat de Gemeente Urk al meer dan genoeg bijdraagt door de 

opvang van 100 Oekraïense vluchtelingen? 

- Is het college met ons eens dat er onder de Urker bevolking totaal geen draagvlak is voor de 

uitvoering van de spreidingswet, en het daarmee eventueel moeten huisvesten van 

asielzoekers, binnen onze gemeente? 

- Is het college het met ons eens dat het opvangen van dergelijke aantallen asielzoekers zal 

zorgen voor ontwrichting van onze samenleving en gemeenschap? 

Kortom, het ontbreekt ons aan draagvlag maar ook vooral aan ruimte. Het actief deelnemen aan het 

opvangen van asielzoekers ten gevolge van de spreidingswet is daarom voor de Gemeente Urk 

onuitvoerbaar.  

Wij ontvangen graag voor 7 februari schriftelijk antwoord op deze vragen.  

Met vriendelijke groet, 

Fractie Partij Voor de Vrijheid 

Hendrik Wakker 
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